

尊敬的客人 DEAR GUESTS

9月,北方樹葉已染上了金邊,而澳門索菲特的盛夏狂歡正如火如荼的進行中!

給自己一場私人定制的水療之旅,換新出發變身快樂的 泳池芭比,亦或沉醉在琳瑯美食美酒盛宴中,感受中西或 南北融合的驚艷味蕾體驗。

樂享生活,盡享索菲特法式生活風尚!

Continue the summer carnival at Sofitel Macau in September!

Shine yourself by a tailor-made spa journey at the Sofitel SPA and join our Barbie theme pool party to fill your day with full of fun. A series of F&B offers including Le Chinois new seasonal chef specials, Paris Chic wine dinner, French Cheese Night and more will also present you a wonderful experience to Dine the French Way at Sofitel Macau! Joie de vivre!

禮賓部

Concierge Team



新聞速遞 | NEWS

泳池芭比 | 澳門索菲特泳池派對
POOL BARBIE | SOFITEL MACAU POOL PARTY

久違的澳門索菲特泳池派對在這個粉紅色的夏天再度來 襲!9月9日,澳門十六浦索菲特酒店六層戶外花園泳池,7 小時DJ演出、比基尼泳衣快閃秀、紅白葡萄酒、啤酒、軟 飲無限暢飲、繽紛派對美食......

預訂通道現已開啟,9月6日前購買早鳥價更優惠哦~ Sofitel Macau Pool Party is back in Barbie Pink! Come and join our Pool Party to be the shining Pool Barbie or anyone you want. A flash mob Bikini Show by Alta Bella, 7 hours of beats with LP Resistance DJs and great food & drinks at our stunning outdoor pool with charming river view of the Pearl River Delta will fill your day with full of fun! At 10pm we continue to rock at MJ Café until

門票 Admission | 澳門幣MOP 400 / 成人Adult 早鳥價 Early Bird | 澳門幣MOP 300 / 成人Adult 2023.09.09 | 3PM - 10PM

樂軒華 | LE CHINOIS

樂軒華粵菜餐廳 LE CHINOIS CHEF SPECIALS

樂軒華廚師精選菜單9月1日起煥新面世,期待您的光臨~ 【蟹粉小籠】、【蟹粉豆腐】、【伊比利亞火腿蟹粉淮山卷】 螃蟹未到,蟹粉先行;玲瓏精緻的【櫻桃淮山】、回味無 窮的【黑松露鮮雞頭米滑珍珠煲】和【荷香蓮子欖角蒸排 骨】融入江南食材和烹飪技法,帶南北融合的好味道。

Come and enjoy New Le Chinois seasonal chef specials from Sep 1.

Three Crab dishes are launched in advance to welcome the Crab season, and the other three dishes "Chinese Yam Coated with Cherry Jam", "Steamed Pork Ribs with Lotus Seed and Chinese Black Olive Paste"and "Gorgon Euryale Seeds with Black Truffle in Chicken Broth" are part the Jiangnan cuisine.

2023.09.01-10.31 | 6PM - 10PM 酒店 Hotel 18/F | +853 8861 1001



派意舫 | PRIVÉ

別緻巴黎夜 PARIS CHIC WINE DINNER

在澳門索菲特像巴黎人那樣享受美食!

來自巴黎的行政總廚 Yvan Collet特別設計了蘊含著精致 高雅巴黎格調的7道式晚餐,搭配來自法國的醇香美酒, 邀您在派意舫時髦的氛圍中感受生活之美,樂享值得銘 記的夜晚。

立即預定,沉醉在別緻巴黎夜。

Join our Paris Chic dinner in Privé, eat like Parisians at Sofitel Macau!

A 7-course Paris style set menu created by our Paris Executive Chef - Yvan Collet paired with greatest French wines, all with a touch of Paris Chic and savoir-faire of course. The chic atmosphere of Privé also proves that la vie is, indeed, belle.

BOOK NOW! It must be a nuit to remember!



澳門幣 Mop 788++ / 成人Adult 2023.09.16 | 7PM - 10PM 酒店 Hotel 6/F | +853 8861 7240

雅聚廊大堂吧 | RENDEZVOUS

盛夏秘境澳門花園下午茶 MACAU GARDEN AFTERNOON TEA

炙熱陽光下,澳門索菲特盛夏秘境悄然打開:滿眼蔥鬱 葡韻悠然的澳門花園躍然桌面。

花開滿園、果香四溢,細品夏日滋味;盛夏涼風、波光浮 影,盡享午後愜意。

Explore the blooming summer in Sofitel Macau! Savour the new Le Goûter inspired by elements from Macau, Portugal and the nature in RendezVous Lobby Bar and Mistral.

Have an enjoyable tasting of exquisite and delicious treats over a delightful summer afternoon as if you are gazing upon a blooming garden in Macau.

澳門幣 Mop 438++ / 套 set 3PM - 6PM 雅聚廊大堂吧RENDEZVOUS 酒店大堂 Hotel Lobby | +853 8861 7213 海風餐廳 MISTRAL 酒店 Hotel 6/F | +853 8861 7210 / 7236

索菲特健身中心 **SOFITEL FITNESS**



"菲"凡宴會禮遇 **BANQUET OFFER**

BB百日宴及其他活動

- ♥ 訂購3席或以上之宴席,享8折優惠。
- ♥ 獲享3磅鮮果忌廉蛋糕壹只
- ♥ 獲享每桌一瓶紅酒

BB 100-Day Party & Other Banquet Events

- ♥ Booking of 3 tables or above can enjoy 20% off Discount
- ♥ A complimentary 3-pound Fruit Cake
- ♥ Complimentary bottle of red wine (one bottle per table)

婚宴 Wedding

- ♥ 訂購6席或以上之宴席,享85折優惠。
- ♥ Booking of 6 tables or above can enjoy 15% Discount.

+853 8861 7112 or H6480-SL5@Sofitel.com



索菲特水療 | SOFITEL SPA

私人定制水療之旅 TAILOR MADE SPA JOURNEY

來索菲特水療中以一場私人訂製水療之旅開啟繽紛秋日。 將您的需求告知我們的理療師,我們將根據您的需求和 身體評估為您定制專屬您的療程,您亦可選擇索菲特水 療中心任一90分鐘身體按摩療程,熱石護理除外。

Create your own 90 minutes Spa experience the way you want. Let our Spa therapist know your concerns and they will give you a tailor made body massage which use a combination of techniques to address your needs.

You can choose any treatment you like from our SPA menu except the Hot Stone Massage.

澳門幣 Mop 828++ / 位 person 11am - 9pm 酒店 Hotel 6/F | +853 8861 7801

掃碼關注獲取更多優惠資訊 Follow us for more information





Facebook Wechat

SOFITEL

澳門十六浦索菲特酒店 MACAU AT PONTE 16

澳門内港巴素打爾古街 RUA DO VISCONDE PAÇO DE ARCOS, MACAU SAR 電話(TEL). +(853) 8861 0016 WWW.SOFITEL.COM









